



# Junior Open Belarus Synchronized Swimming Championships



WE INVITE YOU

## Junior Open Belarus Synchronized Swimming Championships

Date: April 18<sup>th</sup> to 21<sup>th</sup>, 2018

Place: Belarus, Minsk, 220020, Pobediteley Avenue 109/B (Swimming complex)

Organisers: Belarus Synchronized Swimming Federation, Ministry of Sport and Tourism of the Republic of Belarus

Evaluator FINA/LEN: Yes

**ENTRIES** National or club teams (athletes born in 2000-2003 and younger)

2 free Solos, 2 technical Solos, 2 free Duets, 2 technical Duets, 1 free Team, 1 technical Team, and 1 Combination

Officials – max.4 Judges, 1 team manager, up to 4 coaches

<b>Preliminary entry: March 15</b>	<a href="mailto:blr.synchro@gmail.com">blr.synchro@gmail.com</a> Tel: +375-29-665-99-45 (and Viber)
<b>Final entry: April 08</b>	

**DEADLINES:** ALL FORMS ARE TO BE RETURNED TO THE ORGANISERS

**RULES** According to FINA Rules 2017-2021 acc. to FINA Rules. Free routines 100%. Technical routines 100%. Combination 100%. NO FINAL

**SWIMMING POOL** Indoor pool, 30 m x 30 m (5 m depth).

**MUSIC CD** of good quality and marked with event and name of the competitor

**Results:** 1. General ranking (on the podium the best from each country)

2. National ranking

**SCHEDULE** (preliminary)

April 18

Arrivals, training with music

April 19

Technical routines: Solo, Duet, Team,

April 20

Combination, Solo

April 21

Final: Team, Duet

April 22

Departure

## ACCOMMODATION

Hotel "Slavyanskaya" \*\*\*, the prices are approximate, the closing price may be lower: single- 45 €, double – 48 € (per day) 0,5 m to pool, [www.slavyanskaya-minsk.by](http://www.slavyanskaya-minsk.by), breakfast – continental – 5 € or smorgasbord – 13 €; Lunch – 8 €; Dinner – 8 € (per person)

If you want booking this hotel please contact Elena by e-mail: [shevchik@slavyanskaya-minsk.by](mailto:shevchik@slavyanskaya-minsk.by)

**VISA to Belarus, Visa-free entry to the territory of the Republic of Belarus for 5 days**

Visa-free visits are provided subject to entry through the state border checkpoint National Airport Minsk for citizens 80 countries, including 39 European and US.

Required documents: Passport; A medical insurance policy worth at least 10,000 €, operating in Belarus; Monetary amount in calculation 2 basic values for each day of stay in the country; Additionally for citizens of Vietnam, Haiti, Gambia, Honduras, India, China, Lebanon, Namibia, Samoa: multiple entry visa of EU or Schengen states with a note on entry into their territory and air tickets with confirmation of departure from the National Airport Minsk within 5 days from the date of entry.

**FINANCIAL CONDITIONS** Travel and accommodation are at the expense of the participating teams.

**TRANSPORTATION** Yourself: From train and bus station by city bus (0,30 €), from International airport Minsk-2 by BUS (about near 7 €) per person one way + 1 city bus(0,30 €). We can offer you a transfer airport-hotel-airport-it's about 10 euros one way per person.

**TRAVELLING TO Minsk** The local airport "Minsk-2" is international. Please check if there is a direct flight to Minsk from your country. The railway station Minsk-passenger (central)

Attantion! If you travel through Russia you have to get a transit Russian visa

<b>ORGANISING COMMITTEE ADDRESS</b> Belarus Synchronized Swimming Federation Surganova str. 2a, 220000, Minsk, Belarus	Contact person Mrs. Aliona Svetlichnaya Tel: +375-29-665-99-45 (and Viber) e-mail: <a href="mailto:blr.synchro@gmail.com">blr.synchro@gmail.com</a>
--	---

With kind regards



# Junior Open Belarus Synchronized Swimming Championships



## МЫ ПРИГЛАШАЕМ ВАС

Принять участие в **Открытом первенстве Республики Беларусь по плаванию синхронному среди юниоров**

Дата проведения: с 18 по 21 апреля 2018 года

Место: Беларусь, Минск, 220020, пр. Победителей 109 / В (Плавательный бассейн УО «БГУФК»)

Организаторы: Министерство спорта и туризма Республики Беларусь, Беларуская Федерация синхронного плавания

Наблюдатель FINA / LEN: Да

Допуск к участию: Национальные или клубные команды (спортсмены, родившиеся в 2000-2003 годах и младше) 2 соло, 2 технических соло, 2 дуэта, 2 технических дуэта, 1 группа, 1 техническая группа, 1 комбинированная группа

Должностные лица - макс.4 Судьи, 1 менеджер команды, до 4 тренеров

Предварительная заявка: до 15 марта

blr.synchro@gmail.com

Финальная поименная заявка: до 08 апреля

Тел: + 375-29-665-99-45 (и Viber)

ПРАВИЛА В соответствии с Правилами FINA 2017-2021 гг. Произвольные программы 100%. Технические программы 100%. Комбинированная группа 100%. Финалов НЕТ.

БАССЕЙН, Крытый бассейн, 30 м x 30 м (глубина 5 м).

CD MUSIC хорошего качества, с отмеченной программой соревнований и названием участника

Результаты: 1. Общий рейтинг (на подиуме лучший от каждой страны)

2. Национальный рейтинг

РАСПИСАНИЕ (предварительное)

18 апреля Приезд

19 апреля. Технические программы: Соло, Дуэт, Группа

20 апреля Комбинированная группа, Соло

21 апреля Группа, Дуэт

22 апреля Отъезд

## ПРОЖИВАНИЕ

Гостиница «Славянская» \*\*\*, цены приблизительные, окончательная цена может быть ниже: одноместный номер - 45 €, двухместный - 48 € (в день) 0,5 м до бассейна, www.slavyanskaya-minsk.by, завтрак - континентальный - 5 € или шведский стол - 13 €; Обед - 8 €; Ужин - 8 € (за человека)

Если вы хотите забронировать этот отель, пожалуйста, свяжитесь с Еленой по электронной почте: shevchik@slavyanskaya-minsk.by

VISA в Беларусь, безвизовый въезд на территорию Республики Беларусь на 5 дней

Визовые визиты предоставляются при въезде через контрольно-пропускной пункт государственной границы Национального аэропорта Минск-2 (MSQ) для граждан 80 стран, в том числе 39 европейских и американских.

Необходимые документы: паспорт; Полис медицинского страхования на сумму не менее 10 000 евро, действующий в Беларуси; Денежная сумма в расчете 2 основных значения за каждый день пребывания в стране; Кроме того, для граждан Вьетнама, Гаити, Гамбии, Гондураса, Индии, Китая, Ливана, Намибии, Самоа: многократная виза ЕС или государств Шенгенского соглашения с запиской о въезде на их территорию и авиабилеты с подтверждением вылета из Национального аэропорта Минск в течение 5 дней с даты въезда.

ФИНАНСОВЫЕ УСЛОВИЯ Путешествия и проживание осуществляются за счет участвующих команд.

ТРАНСПОРТИРОВКА Самостоятельно: От железнодорожного и автобусного вокзалов на городском автобусе (0,30 €), от международного аэропорта Минск-2 на автобусе (около 7 €) на человека в одну сторону + 1 городской автобус (0,30 €). Мы можем предложить вам трансфер аэропорт-отель-аэропорт - это около 10 € в одну сторону на человека.

ПУТЕШЕСТВИЕ В Минск. Местный аэропорт «Минск-2» является международным. Пожалуйста, проверьте, есть ли прямой рейс в Минск из вашей страны. Железнодорожная станция Минск-пассажирский (центральная).

Внимание! Если вы путешествуете через Россию, вы должны получить транзитную российскую визу.

## ОРГАНИЗАЦИОННЫЙ КОМИТЕТ АДРЕС

Беларуская Федерация синхронного плавания

Сурганова ул. 2а, 220000, Минск, Беларусь

Контактное лицо: Светличная Елена

Тел: + 375-29-665-99-45 (и Viber)

E-mail: blr.synchro@gmail.com

С наилучшими пожеланиями